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»یزدانی« سیاه شد، فهمیدم 
کشتی را وا می دهد 

ایسنا: عباس حاج کناری پس از شکست 
امیرمحمد یزدانی مقابل مرتضی قیاسی در 
انتخابی وزن ۶۵ کیلوگرم کشتی آزاد برای 
المپیک توکیو، گفت: به خاطر  حضور در 
حساسیت های زیادی کــه تــک کــشتی ها 
دارد، واقعا استرس زیــادی قبل از مسابقه 
بر ۲ کشتی گیر حاکم بود. مربی تیم ملی 
کشتی آزاد، درباره ناآمادگی یزدانی در این 
مبارزه، خاطرنشان کرد: فکر می کنم در بحث 
آماده سازی هوازی یزدانی با وجودی که 
خیلی در تمرینات بر روی آن تاکید داشتیم 
اما متاسفانه او در این قسمت خوب نبود. از 
آنجا که او انفجاری کشتی می گیرد، هر چه 
ما در تمرینات در این بخش فشار می آوردیم 
نتوانست عملکرد خوبی داشته باشد و خودش 
هم کم کاری کرد. وی با اشاره به کم آوردن بدنی 
یزدانی برابر قیاسی، تصریح کرد: او لحظه ای 
که یک امتیاز اول را گرفت، پس از لحظاتی 
در کش وقوس های مبارزه سیاه شد و همانجا 

گفتم او کشتی را وا می دهد.

خارجازمستطیلسبز

 از حضور »باقری« 
در تیم ملی خوشحالم 

وحید هاشمیان راجع به گل پیروزی اش 
در تیم ملی در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
۲00۶ مقابل قطر که باعث صعود تیم ملی شد 
و همین طور حسی که از شرایط تیم ملی دارد، 
گفت: اگر خاطرتان باشد در آن سال شرایط 
سختی داشتیم. باید با اردن در کشورش بازی 
می کردیم و با قطر هم در زمین خودش روبه رو 
می شدیم. کار بسیار سختی داشتیم، ولی یک 
اتحاد ملی وجود داشت. من به خاطر مسائلی 
بعداز چند وقت به تیم ملی برگشته بودم و 
وقتی دیدم تیم ملی در شرایط سختی قرار 
گرفته است، همه چیز را کنار گذاشتم و به 
تیم ملی برگشتم و خوشبختانه با اتحاد صعود 
کردیم. الان هم احساس می کنم تمام مردم، 
مطبوعات و فدراسیون تلاش می کنند که جو 
خوبی به وجود بیاید. ما بازیکنان بسیار خوبی 
داریم و من حیفم می آید که این بازیکنان در 
جام جهانی بازی نکنند. ما دو بازی قبل هم که 
واگذار کردیم مشکلات باعث شد، ببازیم در 
واقع ما به حریفان مان نباختیم. تیم ما توانایی 
زیادی دارد و ان شاءا... اتفاق خوبی خواهد 
افتاد. من به توانایی بازیکنان اطمینان دارم. 
مربی تیم فوتبال کشورمان درباره حضور 
کریم باقری در تیم ملی یادآور شد: کریم باقری 
علاوه بر اینکه توانایی فنی بالایی دارد، از نظر 
شخصیتی هم تجربیات خوبی دارد و قطعا 
می تواند به تیم ملی کمک کند. او می تواند 
برای تیم ملی مفید باشد و من به شخصه از 

انتخاب او خوشحالم.

خـــبر

دیـــدگــاه

وزارت ورزش وجوانان فرصت های خصوصی سازی ۲ باشگاه 
استقلال و پرسپولیس را از دست داده و در خصوصی سازی این ۲ 
باشگاه تنها شعار های سیاسی را مدنظر خود قرار داده است. در واقع 
آنقدر که بازی های سیاسی در این باره انجام شد، برای محقق شدن 
این موضوع عمل صورت نگرفت. طرح خصوصی سازی ۲ باشگاه 
استقلال و پرسپولیس از ابتدا در دولت یازدهم کلید خورد و فعلا به 
نتیجه ای نرسیده است. ورود ۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس به بورس 
و بازارسرمایه هم به همین شکل بوده است و باید در این خصوص 
سوال های بسیار زیادی از مسئولان پرسیده شود که چه بستر هایی 
برای عرضه سهام ۲ باشگاه در بورس ایجاد شد؟ آیا عملکرد و بازدهی 
۲ باشگاه به جایی رسیده است که بتوان به آنها اعتماد کرد؟ بار ها 
گفته ام که باشگاه های استقلال و پرسپولیس ضرر های بسیار زیادی 
دارند؛ درآمد ها و هزینه ها آنها نشان دهنده ناتوانی در مدیریت این ۲ 
باشگاه است. مدیران استقلال و پرسپولیس نمی توانند امور باشگاه 
را مدیریت کنند؛ چه برسد به اینکه بخواهند در بورس یا فرابورس 
و بازارسرمایه وارد شوند. مسئولان وزارت ورزش وجوانان و مسئولان 
سازمان بورس در این خصوص اشراف کامل دارند. اگر باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس مشکلی به لحاظ اقتصادی نداشتند، تاکنون 
بارها وارد بورس شده بودند.  مسئولان بورس هم برای اینکه در آینده 
در دستگاه های نظارتی مورد مواخذه قرار نگیرند، منتظر فراهم شدن 
بستری درست برای انجام کار باشگاه های استقلال و پرسپولیس 
خواهند ماند. مشکلات این ۲ باشگاه بر متولیان سازمان بورس 
پوشیده نیست و می دانند چه مشکلاتی مانع حضور این ۲ باشگاه 
در بازارسرمایه است. اینکه یک استادیوم را به نام یک باشگاه بزنیم و 
به ثروت باشگاه بیفزاییم، سودآوری برای باشگاه محسوب نمی شود؛ 
چرا که خیلی از شرکت ها و کارخانه ها می توانند ثروت خوبی داشته 
باشند، اما درآمد خوب و سوددهی مناسبی نداشته باشند. سال های 
سال گفته ایم وزارت ورزش وجوانان در این خصوص جوابگو باشد و 
شفاف سازی کند. شفاف سازی در این خصوص که وقتی می گویند 
ما مجمع این ۲ باشگاه را برگزار کرده ایم؛ چرا عملکرد مالی یکساله 
باشگاه ها را هم منتشر نمی کنند؟ چرا همیشه از شفاف سازی در این 
مورد سرباز می زنند؟ فرض کنید همه کار ها درست شد و این ۲ باشگاه 
وارد بازارسرمایه شدند و ۱۵ درصد سهام آنها هم توسط خریداران 
سهام خریده شد؛ آیا در پایان سال سودی دارند که به سهامداران 
بدهند؟ این ۲ باشگاه در پایان هر فصل با مشکلات مالی بسیار زیادی 
روبه رو می شوند. پس اگر منطقی نگاه کنیم متوجه می شویم که 
یکسری از حرف ها درحد شعار است و عملی در آن وجود ندارد. همین 
موضوع خصوصی سازی و ارائه سهام استقلال و پرسپولیس دغدغه 
اجتماعی برای دولت بعد ایجاد می کند. در حال حاضر نمایندگان مردم 
در مجلس شورای اسلامی به دنبال این نباشند که چرا این ۲ باشگاه 
خصوصی سازی نشده اند. باید به دنبال این باشند که چرا این باشگاه ها 
نتوانستند بستر های مناسبی فراهم کنند! از همه مهمتر اینکه طی این 
سال ها مدیران ناتوان در راس این ۲ باشگاه ها قرار داده شده  و زیان های 
بسیار زیادی به بار آورده اند. هرکس این ۲ باشگاه را بخرد پول خود را 
در چاه رها می کند؛ چرا که نمی داند در آینده پول او چه خواهد شد. 
وقتی باشگاه های استقلال و پرسپولیس برای جمع کردن پول دست 
به دامن هواداران می شوند، مشخص است که چقدر در مشکلات مالی 
غرق شده اند. انتظار اینکه بخواهیم با این مشکلات وارد بورس شوند، 

خیالبافی است. 

خیالبافی حضور سرخابی ها در بورس

    بازهم برد
ساکت الهامی کــه پــس از سرمربیگری در نساجی 
تنها دو باخت مقابل پرسپولیس و سپاهان، داشته و در 
4مسابقه و تمام دیدارهای تدارکاتی به برتری رسیده بود، 
در آخرین جدال دوستانه نساجی مازندران برابر بادران 

هم به یک برد پرگل دست یافت.

        جدایی
از  مجید حسینی مدافع ملی پوش کشورمان یکی 
بازیکنانی است که ترابزون جدایی این بازیکن را اعلام کرد. 
پیش از مدیربرنامه این بازیکن از اختلاف طرفین برای تمدید 
قرارداد خبر داده بود. بنا به گزارش های رسیده، حسینی از 

بلژیک و قطر پیشنهاداتی دارد.

         بدون محافظ
محمدرضا  اخباری دروازه بان باتجربه فوتبال ایران که 
بعداز 4 سال دوباره به اردوی تیم ملی دعوت شده، انگیزه 
زیادی برای باقی ماندن در جمع گلرهای ملی پوش دارد. 
وی بدون محافظ صورت کار خود را جلو می برد و تلاش 

می کند روزهای خوش گذشته را تکرار کند.

ت
شــ

سنو
عک

اسکوچیچ شاگردانش را برای حضور در مسابقات 
دوربرگشت انتخابی جام جهانی آماده می کند. حسن 

روشن در خصوص وضعیت تیم ملی صحبت کرد. 
 نظر شما در مورد عــملکرد اسکوچیچ 

چیست؟
 فدراسیون فوتبال یکسال بدون رئیس اداره 
شد و مدیران جدید هم چاره ای جز همکاری با 
دراگان اسکوچیچ نداشتند. البته قصد تخریب 
سرمربی کروات تیم ملی را ندارم چون فردی 
بدون حاشیه و آرام است و حداکثر تلاش او 
موفقیت در نخستین تجربه سرمربیگری اش در 
عرصه ملی است. حداقل از »ویلموتس« بهتر 
عمل می کند. اسکوچیچ در ملوان جوانگرایی 
کرد و نوید مربی بسیار موفقی را داد. در ادامه 
عملکرد فوق العاده ای را در تیم های ایرانی 
نداشت تا زمانی که هدایت صنعت نفت آبادان 
را بر عهده گرفت و در این تیم هم نتایج خوبی 
کسب کرد. این سرمربی بدون سروصدا و فارغ 
از جنجالی است و باید در تیم ملی عملکردی 
به مراتب بهتر از تمامی تیم هایی که در آنها 
مربیگری کرد، داشته باشد تا بتواند این تیم 
را به دورنهایی انتخابی و سپس جام جهانی 

برساند. 
 در مورد دستیاران ایرانی اسکوچیچ چه 

نظری دارید؟
 وحید هاشمیان و کریم باقری از لحاظ اخلاقی 
و فنی عالی هستند و از این دو نفر بهتر نداریم. 
هاشمیان دوره های مربیگری را در آلمان گذرانده 
و عقبه مثبتی دارد. ۵0 درصد از موفقیت های 
سال های اخیر پرسپولیس هم مربوط به حضور 
باقری در کادرفنی این تیم بوده است. امیدوارم 
اسکوچیچ به صحبت ها و توصیه های آنها گوش دهد 

و از تصمیمات انفرادی پرهیز کند.
   با کناره گیری کره شمالی از گروهH نتایج 
تمامی تیم ها مــقــابل تـیم پنجم گروه شان 
محاسبه نمی شود و با این حساب اگر ایران 
تیم دوم گروه خود شود برتری ۱4 بر صفر 
مــقـابل کامبوج انتهای جدولی برای صعود 

به مرحله بعدی محسوب نخواهد شد!
اگر قرار بر صعود به مرحله بعدی است باید مقابل 
تمامی تیم ها برنده شویم و کار به اما و اگر کشیده 

نشود.  

گفــتوگــو
حسن روشن: 
باید  مقابل  

تمامی تیم ها برنده 
شویم

فوتبالداخلی
ایسنا: علیرضا جهانبخش درباره تعدد وجود بازیکن در 
خط حمله تیم ملی که باعث به دردسرافتادن کادرفنی می شود؛ 
گفت: این یک دردسر شیرین برای کادرفنی است. شما درباره 
خط حمله صحبت کردید اما در همه خطوط بازیکنان باکیفیتی 
وجود دارد که قطعا می توانند به تیم ملی کمک کنند. این رقابت 
به بهترشدن تیم ملی کمک می کند. کادرفنی نسبت به هر بازی 
تدابیری خواهند داشت و می توانند از بایکنان مختلف استفاده 
کنند. این رقابت برای من شیرین است. جهانبخش درباره فصل 
آینده مسابقات باشگاهی افزود: همیشه سعی کردم درباره این 
ماجرا محتاط باشم. در حال حاضر با برایتون قرارداد دارم و 
بعداز تعطیلات به تمرینات پیش فصل برمی گردم. ممکن است 
اتفاقی بیفتد. هنوز مشخص نیست به چه شکل خواهد بود. الان 
نمی توانم بگویم فصل بعد کجا هستم اما تصمیمی می گیرم که 

به فوتبالم کمک کند.

داد و این مربی ایتالیایی را پس از تنها یک فصل حضور روی   باشگاه یوونتوس به همکاری اش با آندره آپیرلو پایان 
نیمکت بانوی پیر، اخراج کرد. گفته می شود سرمربی بعدی 
این تیم ماسیمیلیانو آلگری خواهد بود، کسی که بین سال های 
۲0۱۵ تا ۲0۱9 هدایت راه راه پوشان تورین را برعهده داشت. 
فابریتزیورومانو خبرنگار ایتالیایی و کارشناس نقل وانتقالات 
اروپا خبر داد، آلگری قراردادش را با باشگاه یوونتوس امضا کرده 
است و تا سال ۲0۲۵ هدایت بانوی پیر را برعهده خواهد داشت. 
طبق ادعای رومانو، این مربی ایتالیایی قرار است در این تیم 
سالانه دستمزد 9 میلیون یورویی دریافت کند. رومانو مدعی 
شده آلگری تصمیم گرفته است به یوونتوس بازگردد و دیگر 
منتظر پیشنهادی از جانب رئال مادرید نباشد. ماسیمیلیانو 
آلگری که در تابستان ۲0۱9 پس از عدم توافق برای ادامه 
همکاری با سران باشگاه یوونتوس، به حضور پنج ساله اش روی 
نیمکت این تیم ایتالیایی پایان داد، در این مدت این تیم را به 
پنج قهرمانی در سری A، چهار قهرمانی در جام حذفی ایتالیا و 

دو قهرمانی در سوپرجام ایتالیا رساند. 

بینالملل

امیررضاواعظآشتیانی
مدیر عامل سابق استقلال

مهدی طارمی که پس از سپری کردن یک فصل فوق العاده 
در پورتو که در اردوی تیم ملی حضور دارد، در یک مصاحبه با 
برنامه »فوتبال ۱۲0« شبکه ورزش مسائل جالبی را مطرح کرد 

که گفت وگوی او را در ادامه می خوانید:
 در مـقاطعی از فــصل به »کونسیسائو« انتقاد شد 
که چرا مهدی طارمی را در ترکیب قرار نمی دهد، زود 

تعویض کرده یا مثل دیدار با چلسی دیر به زمین 
فرستاد؛ او در پورتو ماندنی است یا رفتنی؟

یک خبری شنیدم که دو سال دیگر قراردادش را 
تمدید کرده، اما نمی دانم این موضوع ۱00 درصد 
است یا نه؛ ایشان مربی خیلی بزرگی به حساب 

می آید و از نظر فنی و تاکتیکی مربی خیلی کاربلد 
است و به نظرم جای پیشرفت زیادی دارد 

و می تواند تبدیل به مربی بزرگی شود.
 ارتــبـاط شــخصی ات و 

»کونسیسائو« خوب است؟
 بله، اما مربیان پرتغالی که من 
با آنها کار کردم، یک مقدار اخلاق 
خاصی دارند. یکبار هم به خودشان 

گفتم که ایشان از نظر شخصیتی مثل آقای کی روش است و من 
هم به خاطر اینکه پیش زمینه ای از این نوع شخصیت داشتم، 
می توانستم درک کنم که چه می خواهد، چطور رفتار کنم و چه 

عملی در تیم داشته باشم. 
  فــصل آیـــنده در پــورتو می مانی؟ پیشنهاد 

اغواکننده ای داشتی؟
من در پورتو خیلی خوشحالم؛ در این تیم جاافتادم و از بازی 
در پرتغال رضایت دارم، اما اگر پیشنهادی به باشگاه ارائه شود، 

باشگاه تصمیم می گیرد چون من با پورتو قرارداد دارم. 
 یک خبرنگار پرتغالی توئیت کرده که پیشنهاد ۶۰ 
میلیون یورویی از تاتنهام دریافت کردی؛ این خبر را 

تایید می کنی یا حاشیه است؟
از زمانی که به ایران آمدم، کارم را انجام می دهم 
و تمام تمرکزم در این برهه حساس را روی 
تیم ملی گذاشتم تا بتوانم عملکرد خیلی خوبی 
داشته باشم تا بتوانیم به مرحله بعد صعود 
کنیم. خیلی پیگیر اخبار آنجا )انتقالم( نیستم 
و چنین صحبت هایی را نشنیدم، اما باید 

ببینیم چه اتفاقی می افتد.

  قلبا دوست داری در کدام تیم بازی کنی؟
 همه می دانند من طرفدار کجا هستم، اما به یکباره دیدید به 

تیم رقیب رفتم و داستان شود!
  بحث پنالتی گرفتن هایت همیشه مطرح بوده و حتی 
هواداران تیم های رقیب و رئیس سابق باشگاه »بنفیکا« 

نیز از این موضوع عصبانی شدند.
درباره پنالتی تا به حال خیلی توضیح دادم؛ من معمولا روی 
هوشم این کار را انجام می دهم و شاید درصد خیلی زیادی از 
پنالتی ها را خودم گرفته باشم، اما پنالتی هایی که می گیرم، 
به حق است؛ یعنی خطا انجام می شود و به همین دلیل خطا 
می گیرند، اما مقدار زیادی از هوش خودم بهره می برم و فکر 

نمی کنم ناجوانمردانه باشد.
 اگر 8 پنالتی این فصل پورتو را به سرجیو اولیویرا 
نمی دادند و تو حتی یکی از این 8 پنالتی را خراب 

می کردی، الان آقای گل شده بودی.
خداراشکر آقای پاس گل شدم، توانستم برای تیمم مثمرثمر 
باشم و عملکرد خوبی ارائه کنم. با اینکه شاید می توانستم دقایق 
بیشتری بازی کنم و گل های بیشتری بزنم، اما در مجموع 

همه چیز خیلی خوب و عالی بود.
صعود مقابل یوونتوس.   بهترین لحظه در فصل گذشته؟

  سخت ترین لحظه فصل قبل؟
زمانی که ضربه برگردانم، مقابل چلسی تبدیل به گل شد، 

اما صعود نکردیم.

مهدی طارمی: 

شاید به یکباره دیدید به تیم رقیب رفتم!

رقابت های  در  کشورمان  والیبال  تیم ملی  آرمان ملی: 
لیگ ملت های ۲0۲۱ در ایتالیا به مصاف ژاپن رفت. شاگردان آلکنو 
در حالی در اولین مسابقه به میدان می رفتند که حدود ۲ سال هیچ 
مسابقه ای را در قالب تیم ملی برگزار نکرده بودند ضمن اینکه سعید 

معروف به دلیل سرماخوردگی در این مسابقه غیبت داشت. 
  ست اول 

بازی با سرویس تیم ژاپن آغاز شد که سرویس اول ژاپنی ها 
به تور خورد و امتیاز اول به نام ایران منظور شد. در ادامه این 
ژاپنی ها بودند که با ضربات دقیق توانستند امتیاز های پی در پی 
کسب کنند. وقت استراحت فنی اول به سود ژاپن بود که در این 

تایم استراحت، آلکنو، سرمربی تیم ملی والیبال ایران نکاتی را به 
بازیکنان تیم ملی انتقال داد. در ادامه هم بازی در اختیار ژاپنی ها 
بود و توانستند ست اول را با نتیجه ۲۵ بر ۱9 به سود خود تمام 

کنند.
 ست دوم 

در ست دوم همه چیز پایاپای بود و ۲ تیم امتیاز به امتیاز 
پیش رفتند. »تاکاهاشی« با سرویس های خوب خودش کمی 
دریافت کنندگان تیم ملی والیبال را دچار مشکل کرد. محمدطاهر 
وادی در غیاب »معروف« باید توپ ها را به خوبی به بازیکنان 
می رساند و تمام عملکرد او را آلکنو زیر نظر داشت. آلکنو در ست 

دوم سعی داشت از تمام بازیکنان استفاده کند. ست دوم با نتیجه 
۲۵ بر ۲۲ به سود  ژاپن به پایان رسید.

 ست سوم 
ست سوم با امتیازگیری بازیکنان تیم ملی کشورمان آغاز شد، 
اما خیلی زود »مجرد« سرویس را از دست داد تا بازی بازهم برابر 
شود. در ست سوم بازیکنان اختلاف امتیازی خود را با ژاپنی ها 
افزایش دادند. ست سوم خیلی برای تیم ملی خوش یمن بود 
در ادامه بازی این تیم ملی ژاپن بود که توانست اختلاف امتیاز 
خود با ایران را زیاد کند. بازهم سروقامتان ایران با به کاربردن 
تاکتیک های مختلف بازی را در امتیاز ۲۳ مساوی کردند. ۲ 
تیم پابه پای هم پیش می رفتند، اما در ادامه بازهم این ژاپنی ها 
بودند که امتیاز کسب کردند. ست سوم با نتیجه ۲۶ - ۲۴ به سود 
ژاپنی ها به پایان رسید. در نهایت ژاپن با نتیجه ۳ بر صفر در این 

دیدار به پیروزی رسید. 

ایران صفر- ژاپن 3

غیبت »معروف«؛ »آلکنو« آچمز شد

آرمان ملی – حسیـن ردکـا: تیم ملی فوتبال کشورمان در حالی 
در اردوی کیش به سر می برد که هنوز سازمان برنامه وبودجه طبق 
توافقی که انجام شده کمک خود را به فدراسیون فوتبال پرداخت 

نکرده و مشکلات مالی به قوت خود باقی است. 
مهمترین مشکل فدراسیون فوتبال را در آستانه رقابت های انتخابی   مهمترین مشکل 

جام جهانی می توان بودجه و وضعیت نقدینگی آن دانست.  فدراسیون 
فوتبال بدهی های سنگینی دارد که از سال ها قبل و از دوران مدیران 
قبلی  بلاتکلیف باقی مانده و پرداختی انجام نشده است. عدم پرداخت 
بدهی ها، سوای اینکه باعث شده همراهان قبلی به فدراسیون کمک 
نکنند دلیلی شده تا شرکای تجاری و طرف حساب های دیگری به 
فدراسیون فوتبال کمک نکرده و خدمات ارائه ننمایند. می توان گفت 
بی اعتباری بزرگترین مشکل فدراسیون فوتبال در سطح کشور است. 
از ایرلاین ها تا هتل ها و حتی کارمندان فدراسیون همه وهمه چندسال 
از فدراسیون قبلی طلبکار بودند . اینها به یکطرف، از طرف دیگر بدهی 
سنگینی که به خاطر قرارداد ترکمنچای با »ویلموتس« در انتظار 
فدراسیون فوتبال است و مطالبات دستیاران این مربی بلژیکی،  

فدراسیون را به بنگاهی ورشکسته تبدیل کرده است.
 تلاش های رئیس 

 عزیزی خادم پس از حضور در راس فدراسیون و با توجه به اینکه 
مشکلات مالی و بی اعتباری فدراسیون »تاج« به دنبال مهیاکردن 
شرایط تیم ملی است ازهمین رو جلسه ای با دکتر نوبخت معاون 

رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه داشت. بعداز این جلسه 
محمدباقر نوبخت در پستی نوشت: »درباره تامین پشتیبانی مالی و 
لجستیکی جهت پیروزی تیم ملی نیز این اطمینان را به آنان دادم که 
برای تامین هزینه های تیم ملی فوتبال و تیم ملی فوتسال، سازمان 

برنامه و بودجه از همه ظرفیت های قانونی استفاده می کند.«
  اردوی کیش 

 اسکوچیچ سرمربی تیم کشورمان جهت آماده سازی شاگردانش 
درخواست برگزاری اردوی تیم ملی در کیش در خردادماه  را داده بود 
به همین منظور فدراسیون  اولویت خود را  مهیاکردن شرایط این اردو 
از  هزینه های بلیت هواپیما و اسکان تا رسیدگی به وضعیت چمن 
محل تمرین تیم ملی قرار داد. اوایل اردیبهشت ماه گذشته و  پس از 
مذاکرات و جلسات مختلف شهاب الدین عزیزی خادم، با عبدالرضا 
موسوی، مقرر شد تا هتل داریوش کیش به صورت رایگان میزبان 
ملی پوشان ایران باشد. پس از آن فدراسیون فوتبال به دنبال حل 
مشکل مالی دیگر بود و البته به نتیجه نیز رسید.  قرارداد فدراسیون 
فوتبال و کیش ایر باعث شده تا تیم ملی دغدغه ای برای پروازهای 
خود نداشته باشد. وضعیت زمین چمن ورزشگاه کیش نیز بعداز 
یکماه مورد رضایت دستیاران اسکوچیچ قرار گرفت. تیم ملی حالا 
و با تلاش عزیزی خادم، با پرواز رایگان راهی کیش شده و بدون 
پرداخت هزینه ای در یکی از بهترین ها هتل های  کشور اقامت دارد 
اما هنوز از پرداختی به فدراسیون فوتبال خبری نشده است! روز 
سی ام اردیبهشت عزیزی خادم  درباره دریافت کمک ویژه سازمان 

برنامه وبودجه به تیم های ملی فوتبال هم گفت: با مساعدت محمدباقر 
نوبخت معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان برنامه و بودجه، در 
حساس ترین و سخت ترین زمان ممکن، مسئولان به کمک فوتبال 
ملی آمده و قول پرداخت کمک مالی ویژه به تیم های ملی را دادند. 
رئیس فدراسیون فوتبال ادامه داد: خوشبختانه اولین مرحله از 
کمک های سازمان برنامه وبودجه از طریق وزارت ورزش وجوانان در 
اختیار فدراسیون قرار گرفت و در تلاشیم با توجه به نگاه ویژه نوبخت 
به فوتبال ملی، با توجه به برنامه فشرده پیش روی تیم های ملی مابقی 

این بودجه را دریافت کنیم.
  مابقی بودجه 

پرداخت به موقع بودجه می تواند گره گشای مشکلات فدراسیون 
فوتبال و البته تیم ملی کشورمان در این روزهای حساس باشد، اما در 
وزارت ورزش وجوانان بودجه ای که برای این فدراسیون واریز شده، 
خبری نیست. »تسنیم« نوشت: »بودجه ای که عزیزی خادم توانسته 
از سازمان برنامه وبودجه برای کمک به تیم ملی فوتبال در راه انتخابی 
جام جهانی ۲0۲۲ و جام جهانی فوتسال دریافت کند، ۵۲ میلیارد 
تومان بوده که وزارت ورزش وجوانان کمتر از ۲0 درصد آن را به حساب 
فدراسیون فوتبال واریز کرده است . یعنی همان ۱0 میلیاردی که گفته 
می شد، اما سوال اینجاست که چرا در حالی که این پول در ردیف 
بودجه کمک به تیم ملی اختصاص یافته است، وزارت ورزش آن را 
به حساب فدراسیون فوتبال واریز نمی کند؟ نکته دیگر اینکه، شنیده 
می شود وزارت ورزش وجوانان بودجه سال ۱۴00 فدراسیون فوتبال 
را به حسابش واریز نکرده و این بودجه را جایگزین ۲۵ میلیارد پولی 
کرده که سال گذشته از حساب وزارتخانه به شرکت »شستا« پرداخت 
کرد. یعنی پولی که وزارت ورزش بابت بدهی فدراسیون به شستا 
پرداخت کرد، قرضی بود که با عدم واریز بودجه سال ۱۴00 تسویه 
شد. حالا هم گفته می شود مابقی کمک سازمان برنامه و بودجه )۴۲ 
میلیارد( که برای کمک به تیم های ملی اختصاص داده و در حساب 
وزارت ورزش مانده و بابت طلب شستا به فدراسیون پرداخت نمی شود. 
یعنی وزارت ورزش وجوانان این پول را در حساب خود نگه داشته است 
تا بابت مابقی طلب شستا به این شرکت بدهد، در حالی که ساختمان 
فدراسیون فوتبال و سه دانگ ساختمان باشگاه پرسپولیس به نام این 
شرکت خورده و بازگشت اسناد از راه های دیگری پیگیری می شود 
و نباید ردیف بودجه کمک به تیم های ملی بابت مسائل دیگری نگه 
داشته شود.« با کناره گیری کره شمالی از گروه H نتایج تمامی 
 تیم ها مقابل تیم پنجم گروه شان محاسبه نمی شود و با این حساب 
اگر ایران تیم دوم گروه خود شود برتری ۱۴ بر صفر مقابل کامبوج 
انتهای جدولی برای صعود به مرحله بعدی محسوب نخواهد شد! این 
خبر در روزهای گذشته حساسیت بازی های تیم ملی را دو چندان 
کرده است و برای اینکه صعود کشورمان به مرحله بعدی به اماواگر  
کشیده نشود دیدارهای برگشت باید با پیروزی شاگردان اسکوچیچ 
به پایان برسد. با این شرایط اگر پرداخت بودجه مورد نیاز فدراسیون 
در روزهای شنبه یا یکشنبه هفته جاری انجام نشود قاعدتا در حکم 
»نوشداروی پس از مرگ سهراب« خواهد بود. این روزها  عزیزی خادم 
همراه تیم ملی به کیش سفر نکرده تا کارهای اداری مربوط به پرداخت 
بودجه را پیگیری کند. بدون تردید پشتیبانی مناسب و عدم دغدغه 
مالی باعث  موفقیت تیم ملی می شود و این مهم بدون عدم همراهی 

وزارت ورزش میسر نمی شود. 

پرواز و هتل برای تیم ملی رایگان شد، اما خبری از بقیه پول نیست

42 میلیارد بودجه فدراسیون 
»نوشدارو« می شود؟!


